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Szanowny Panie Radny. 

 

 W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego dotyczącą wyłączenia latarni w mieście 

informuję, że do ograniczania oświetlenia, które rozpoczęto od początku maja, zostały 

wytypowane ulice na osiedlach, m.in. domów jednorodzinnych, gdzie ruch pojazdów oraz 

pieszych w godzinach wieczornych i nocnych jest niski.  Ograniczenie polegało na usunięciu 

po jednej wkładce bezpiecznikowej z obwodu trójfazowego. 

 Oświetlenie  zostało ograniczone na poziomie  około 30 %, a szacowane oszczędności  

w okresie od maja do końca sierpnia i planowane są na poziomie około 60 000,00 zł. 

 Reakcje społeczeństwa w zakresie wprowadzonych ograniczeń są negatywne, dlatego 

też w niektórych miejscach rozpoczęto przywracanie oświetlenia do pełnej mocy.  Proces ten 

będzie trwał do września, tak aby w okresie jesiennym, kiedy dni stają się krótsze, oświetlenie 

działało w pełni.      

 

 

                        Z wyrazami szacunku 

 

 

 

Do wiadomości: 

1. Przewodniczący Rady Miasta 


